
            К.П.бр. 5/03. 
 
 
 
   

 
ТРАНСКРИПТ АУДИО ЗАПИСА СА ГЛАВНОГ 

ПРЕТРЕСА  ОДРЖАНОГ ДАНА 12.01.2007 ГОДИНЕ 
 
 
 

 
Председник већа: Отварам заседање у кривичном предмету 

К.П.број 5/03 у кривичном поступку против оптуженог Милорада 
Улемека и других по оптужници Окружног јавног тужилаштва у 
Београду - Специјалног тужиоца КТ.С.број 2/03 од 21.08.2003 године. 

 
 Наставак главног претреса је јаван.    

 
Констатујем да су на главни претрес приступили: 
 
 заменик Специјалног тужиоца Јован Пријић лично, пуномоћник 

оштећеног председника Владе Републике Србије доктора Зорана 
Ђинђића адвокат Срђа Поповић  и адвокат Дошен Мајкић Нино, 
пуномоћник оштећеног Милана Веруовића адвокат Варја Банић, 
окривљени Милорад Улемек са браниоцем адвокатом Слободаном 
Миливојевићем, окривљени Звездан Јовановић са браниоцем адвокатом 
Ненадом Вукасовићем, окривљени Александар Симовић, са браниоцима 
адвокатима Желимиром Чабрилом и Миодрагом Рашићем који су 
браниоци и окр.  Милоша Симовића, коме се суди у одсуству, бранилац 
окривљеног Владимира Милисављевића адвокат Александар Поповић, 
бранилац окривљеног Нинослава Константиновића адвокат Оливера 
Ђорђевић, бранилац окривљеног Сретка Калинића адвокат Александар 
Ђорђевић, бранилац окривљеног  Милана Јуришића званог Јуре адвокат  
Александар Зарић, окривљени Душан Крсмановић са браниоцем 
адвоктом Вељком Делибашићем, окривљени Саша Пејаковић са 
браниоцем адвокатом Крстом Боботом, окривљени Бранислав Безаревић 
са браниоцем адвокатом Жељком Грбовићем, окривљени Жељко Тојага 
са браниоцем адвокатом Крстом Боботом. 

 
Суд доноси  
 
 
        Р Е Ш Е Њ Е 
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Да се настави главни претрес доказним поступком, а у доказном 

поступку  извршиће се саслушање сведока Мијатовић Дејана. 
 
Председник већа: Безаревићу како се Ви осећате? Добро, добро.  

Питам посебно Бизаревића зато што је њему мајка јуче сахрањена 
преминула је. Саучешће у име већа.  

 
Констатујем да је приступио сведок Мијатовић Дејан, је ли тако?  
 
Сведок Мијатовић Дејан: Тако је. 
 
Председник већа: Име Вашег оца? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Љубиша. 
 
Председник већа:  Када сте рођени и где? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: 30.07.1959 у Косовској Митровици. 
 
Председник већа:  Шта сте по занимању? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Службеник МУП-а. Тачније 

крим.техничар у крим.техници. 
 
Председник већа:  Где сте запослени? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: У Градском СУП-у Беогад. 
 
Председник већа:  Одељење крим.технике је ли тако? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Одељење крим.технике.  
 
Председник већа:  Адресу Вашег стана? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Војина Ђурашиновића 5/33 Београд.  
 
Председник већа:  Ви сте у овом поступку позвани као сведок јер 

сте вршили увиђај испред зграде Владе Србије 12.марта 2003 године. 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Тако је.  
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Председник већа:  Као сведока ја сам као председник већа најпре 
дужна да Вас упозорим о Вашим обавезама и правима у току поступка.  

Дужни сте да говорите истину и да не смете ништа прећутати. 
Давање лажног исказа представља кривично дело.  

 
Нисте дужни да дајете одговоре на питања којима би вероватно 

изложили себе или себи блиска лица кривичном гоњењу, знатној 
материјалној штети или тешкој срамоти.  

 
Дужни сте да суду пријавите сваку промену адресе или боравишта.  
 
Поред овога што сам Вас упозорила на Ваше право у току 

поступка дужни сте пред судом да положите заклетву, а текст заклетве 
на који ћете ви одговорити са «да», уколико сте сагласни са заклетвом, а 
уколико не желите да положите заклетву рећи ћете «не» и објаснићете 
разлоге због којих не желите да положите заклетву. 

 
  Текст заклетве гласи:   
 
«Заклињем се да ћу о свему што пред судом будем питан говорити 

само истину и да ништа од онога што ми је познато нећу прећутати» 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Да.  
 
Председник већа:  Добро. Јесте ли ви у сродству са неким од 

оптужених у овом кривичном поступку или са оштећенима? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Не.  
 
Председник већа:  Добро. Значи рекла сам вам већ да имамо у 

списима  записник о крим. техничком прегледу лица места од 12.марта 
2003 године који сте и Ви потписали. Потребно је да нам кажете, када 
сте дошли на лице места испред зграде Владе Републике Србије, са ким 
сте дошли, затечено стање, шта сте видели, како је даље било место 
обезбеђено, да ли је било обележено, да ли су били трагови обележени, 
да ли је увиђају присуствовао истражни судија Окружног суда у 
Београду и заменик јавног тужиоца. Конкретно која су Ваша задужења 
била, са ким сте вршили од стране Ваших колега увиђај, кад је записник 
о крим.техничком прегледу. Значи кад је записник о крим.техничком 
прегледу био готов са Ваше стране и од стране Ваших колега? То ћете  
нам најпре рећи у Вашем излагању, а после ћемо уколико буде било 
потребно постављати додатна питања. Молим Вас Никола донесите нам 
ону књигу 7 чини ми се је л`.  Е хвала. Изволите.  
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Сведок Мијатовић Дејан:  Па на увиђај смо кренули, значи било 
је после дванаест, можда пола један негде у… 

 
Председник већа: Како? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Па после дванаест сати је сигурно било 

.Значи можда пола један. Не сећам се сад тачно али било је после, око 
пола један можда. Можда и један. Овај, начелник, заменик начелника 
нас је обавестио да је била пуцњава.  

 
Председник већа:  Кад кажете заменик начелника, да Вас не 

бисмо после питали ко је, реците име и презиме начелника, која служба 
и тако.  

 
Сведок Мијатовић Дејан: Начелник криминалистичке технике 

СУП-а Београд  Неша Петровић нас је обавестио да је дошло до пуцњаве 
испред зграде Владе и да се спремимо. Ја сам пошао са замеником 
начелника и са шефом лабораторије Драганом Јанковићем на лице 
места. Доласком на лице места срео сам се са колегом Радивојем 
Стојановићем који је у том тренутку исто дошао.  Ја сад не знам тачно, 
али заједно смо били испред улаза Владе. Лице места је било, није било 
обезбеђено баш овај. У ствари био је велики, велика фреквенција људи, 
тако да смо нашим доласком успоставили тако неки ред, да кажем овај, 
нисмо дозвољавали да се приближава лицу места. Значи на неки начин 
смо сами обезбедили то лице места. И онда смо кренули. Моје лично 
задужење је било да скицирам лице места. Значи након фиксираних 
трагова, да ја то све искицирам и тачне мере мислим ситуациони план. 
Након  завршеног увиђаја који је трајао, ја стварно не знам колико, али 
до касно по подне, oтишли смо у зграду СУП-а саставили крим.технички 
извештај, службену белешку. То је било негде касно у ноћ, можда око 10 
сати, пола једанаест, не знам.  И сви смо потписали тај извештај. То 
јеукратко мислим.  

 
Председник већа:  Када су Вам се. Кажете затекли сте колегу 

Стојановића је л`тако? 
 
Сведок Дејан Мијатовић:Па да испсред улаза. Фактички заједно 

смо стигли. Ја не знам он је. Мислим да је био. 
 
Председник већа:  Да ли Вам се неко још од колега у току 

вршења тог тих крим.техничких прегледа придружио ту? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Био је колега Милисав Ђорђевић, али 

је он, ја не знам од кога повучен да, на друго лице места, тако да смо 
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Радивоје Стојановић и ја остали да радимо то лице места испред Владе. 
Значи испред петог улаза. 

 
Председник већа:  Када сте Ви дошли кажете затекли сте 

Стојановића ту? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Па фактички смо заједно дошли. Ја не 

знам, он је, ја мислим да је био на Ургентном Центру и некако смо ето, 
заједно смо од прилике стигли на то лице места испред зграде  Владе. 

 
Председник већа:  Имате ли још нешто да нам кажете? 
 
Сведок Мијатовоић Дејан:  То је укратко мислим.  
 
Председник већа:  Добро. Реците ми када сте дошли на лице 

места, да ли сте видели истражног судију и заменика јавног тужиоца и 
да ли сте видели припаднике МУП-а који су обезбеђивали или 
претходно обезбедили то лице места? 

 
Сведок Мијатовић Дејан: Ми смо почели да оне затечене трагове 

обележавамо, онда је колега Радивоје Стојановић  пришао судији, значи 
након неколико минута овај од нашег доласка пришао је судији, 
разговарао је нешто са њим и онда смо ми наставили да овај тј. Радивоје 
је наставио да фиксира те трагове затечене на лицу места.  Овај од 
припадника МУП-а било је доста овај лица у цивилу, наоружаних лица у 
цивилу, а било је и униформисаних. Кажем Вам била је велика 
фреквенција људи, сад ја не знам, и возила тако да овај не знам ко у којој 
служби ради али овај у принципу.  

 
Председник већа:  Кажите ми, да ли је та велика фреквенција 

људи била у ширем простору испред улаза број 5 зграде Владе 
Републике Србије или баш на непосредном простору оног степеништа 
испред самог улаза  и на улазу? То ме интересује? 

 
Сведок Мијатовић Дејан: Па у принципу у ширем подручју. 

Значи од Немањине према петом улазу улазила су многа возила и трчало 
се људи у тим, да кажем у цивилу са оружјем. Било је и у близини самог 
овај места. Међутим ми смо се трудили да, да то овај не дозволимо да се 
приближе, да обезбедимо то лице места. 

 
Председник већа:  То значи да они нису пролазили кроз улаз број 

5. 
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Сведок Мијатовић Дејан: Ми када смо стигли више нико није. 
Пре тога стварно не знам али. 

 
Председник већа:  Кажите ми да ли је Ваш колега Стојановић сам 

обележавао трагове или сте то заједно радили? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Он је обележавао трагове.  
 
Председник већа:  А Ваш посао је био?  
 
Сведок Мијатовић Дејан: Мој посао је био да скицирам. Значи 

након фиксираних трагова да се направи ситуациони план са тачно 
унетим мерама.  

 
Председник већа:  Да ли сте мерили растојања између затечених 

трагова које је претходно обележио Ваш колега Стојановић између 
жардињере, нађене пластике на улазу на степеништу између трага крви 
једнога другога, између оштећења на трагу број 10 који се налазио поред 
улазних врта на зиду па до самих врата, оштећење на самим вратима. Да 
ли сте то мерили, да би сте приказали однос трагова на скици? 

 
Сведок Мијатовић Дејан: Мерио сам сваки траг појединачно. 

Значи на овом оријентационом правцу. Значи сваки траг је посебно 
мерен, одвојено тако да у ситуационом плану може врло лако, да се овај, 
и међусобни однос да се овај измери, пошто је то у размери рађено. 

 
Председник већа:  Добро. И на основу тога сте урадили скицу. 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Тако је. 
 
Председник већа:  Скицу сте радили у размери? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: 1 према 100. 
 
Председник већа:  Добро.  
 
Сведок Мијатовић Дејан: Колико се сећам. 
 
Председник већа:  Хоћете Никола да покажемо скицу  коју је 

радио сведок. Сведоку се показује  скица која је насловљена као убиство 
и убиство у покушају. Израдио криминалистички техничар Дејан 
Мијатовић у размери 1 према 100. 12.03.2003 године испред зграде 
Владе Републике Србије и улаза у Владу Републике Србије.  Такође се 
показује и садржај и регистрација  фиксних тачака изражених у мерама а 
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која је дата уз ову скицу. Прво ћете показати ову скицу па ћемо онда 
само показати  ово даље  -  то, то.  Да ли сте помагали можда колеги 
Стојановићу приликом паковања и узимања неких биолошких трагова?  

 
Сведок Мијатовић Дејан: Не. Колега Стојановић је то све он. Он 

је све овај упаковао. 
 
Председник већа:  А ко је фотографисао и снимао лице места? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Колега Стојановић је фотографисао, а 

шеф Фото лаборторије, Драган Јанковић је снимао камеру. Оно испред 
мислим.  

 
Председник већа:  Добро.  
 
Сведок Мијатовић Дејан: Део испред зграде. 
 
Председник већа:  Је л`Јанковић дошао са Вама? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Са нама.  
 
Председник већа:  Добро.  Је л`ово та скица коју сте Ви урадили? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Можете само мало више. Да то је. 
 
Председник већа:  Реците са да. Је л`јесте? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Да, да. То је. 
 
Председник већа:  Сад покажите ову предњу страну са садржајем 

извршених мерења, међусобних односа трагова. Је л` то то? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: То је.  
 
Председник већа:  Значи показан је и садржај  извршених мерења 

између фиксираних трагова на лицу места, а који су трагови означени 
ознакама X Y и изражени у мерним јединицама дужине и висине, је л` 
тако? 

 
Сведок Мијатовић Дејан: Тако је.  
 
Председник већа:  Добро. Ја више немам питања за овог седока. 

Да ли чланови већа имају питања? Судија Радмила Драгичевић-Дичић.  
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Судија Радмила Драгичевић-Дичић: Да Вас питам. Кад сте 
дошли на лице места, каква су врата? Како сте затекли улазна врата у 
ком положају? 

 
Сведок Мијатовић Дејан: Улазна врата. Петог улаза, је ли тако? 
 
Судија Радмила Дргичевић-Дичић: Да.  
 
Сведок Мијатовић Дејан: Улазна врта су била отворена. Значи 

десно крило врата је било отворено према унутрашњости. Значи широм 
отворена, а лево је било затворено, пошто су двокрилна врата. 

 
Судија Радмила Драгичевић Дичић: Да ли сте још нешто 

приметили. Јесте Ви вршили преглед уопште трагова иза само? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Заједно са Радивојем Стојановићем 

смо вршили прегледо уопште целог лица места, с тим што је он 
обележавао трагове и то. Мислим заједно смо гледали чега има све, што 
је јако битно да се фиксира и обележи. 

 
Судија Радмила Драгичевић Дичић: Немам више питања.  
 
Председник већа:  Судија Милимир Лукић.  Изволите. 
 
Судија Милимир Лукић: Тог дана је ли предузео још неку 

службену радњу осим ове? 
 
Сведок  Мијатовић Дејан: Па у принципу то је то што сам рекао. 

Мислим.  
 
Судија Милимир Лукић: Да ли сте још нешто радили тог дана 

или следећег дана  везано за ово кривично дело? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Тог дана смо до касно у ноћ радили 

овај ја сам радио комплетну ту скицу, а радили смо после свега тога 
фотодокументацију која је потрајала дуго у ноћ. Мислим ујутру да би 
било све спремно.  

 
Судија Милимир Лукић: Хвала. Немам више питања.  
 
Председник већа:  Да ли заменик Специјалног тужиоца има 

питање за сведока? Изволите Јован Пријић.  
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Заменик Специјалног тужиоца: Сведок је рекао када су дошли 
на лице места, да су они уствари обезбедили лице места? Да ли може 
поближе да објасни  шта то сте ви урадили? 

 
Сведок Мијатовић Дејан: Па нисмо дозвољавали да се, да се. Ја 

сад не знам који су људи све ту били. Вероватно људи из обезбеђења 
или. Нисмо дозвољавалли да се улази у пети улаз нити да се изађе из 
њега кад смо ми дошли. Пре тога стварно. Значи.  

 
Заменик Специјалног тужиоца: То сте тамо некоме саопштили? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Па знате како. Ми док смо радили 

одбијали смо људе да прилазе лицу места. Ко је год прелазио  нисмо 
дозвољавали да. Чак и колега Стојановић  мислим да је онај пролаз од 
Кнеза Милоша неко је колима чиними се и прешао дошао, да је овај није 
дозволио да се.  

 
Заменик Специјалног тужиоца: Док сте радили Ваш посао ту на 

лицу места, да ли Вам је неко сметао у Вашем техничком  делу посла? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: У техничком не. Мислим.  
 
Заменик Специјалног тужиоца: Да ли Вам је неко нешто 

сугерисао у Вашем техничком делу посла? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Не.  
 
Заменик Специјалног тужиоца: Ви и Ваш колега Радивоје 

Стојановић. Да ли сте Ви тим? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Мислите и за раније увиђаје? 
 
Заменик Специјалног тужиоца: Да.  
 
Сведок Мијатовић Дејан: Не.  Тренутно смо се овај заједно 

задесили. Тако је мислим испало да заједно радимо, па смо поделили те. 
 
Заменик Специјалног тужиоца: Да ли је Ваш  ужи посао 

сачињавање скице? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Не.  
 
Заменик Специјалног тужиоца: Рекли сте да сте видели  људе са 

пушкама. Да ли су то била службена лица? 
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Сведок Мијатовић Дејан: Па ја мислим да су службена лица у 

цивилу. Вероватно обезбеђење, ја не знам са  пиштољем. Мислим онај 
кратки аутоматски пиштољ.  

 
Заменик Специјалног тужиоца: Јесте видели милиционере са 

пушкама? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Јесам.  
 
Заменик Специјалног тужиоца: Колико сте се времена задржали  

на месту увиђаја. До када од прилике? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Ја стварно тачно не знам. То је овај 

било пре три и по године, али сигурно неких, не знам до касно  по подне.  
 
Заменик Специјалног тужиоца: Пре вечери? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Пре вечери.  
 
Председник већа:  Хвала.   Да ли пуномоћници оштећених имају 

питање? За реч се јавља пуномоћник  оштећеног Веруовића адвокат 
Варија Банић. Изволите.  

 
Адв. Варја Банић:  Моје питање је. Да ли сте Ви видели у шта је 

ставио Стојановић Радивоје Ваш колега  узете трагове крви?  Како их је 
паковао, у шта? 

 
 Сведок Мијатовић Дејан: Трагове крви је на филтер папиру 
узимао а паковао их је у кесице.  
 
 Адв.Варија Банић: Од чега су биле те кесице? 
 
 Сведок Мијатовић Дејан: Мислим да су ПВЦ кесице.  
 
 Адв.Варја Банић: Да ли се ти трагови увек у Вашој служби 
пакују у ПВЦ кесе или имате и папирне кесе? Мислилм на трагове крви.  
 
 Сведок Мијатовић Дејан: До тада се паковало у ПВЦ кесама, а 
од скоро то је значи задњих годину дана  је пракса да се папирним 
кесама. Иначе то тада таква је била пракса.  
 
 Адв. Варја Банић: Да ли Вам је познато, да ли се ти узорци крви 
упаковани. 
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 Председник већа:  Слабо Вас чујемо колегинице.  А и због 
транскрипта мало гласније, а и Ви се окрените ка већу, па гласније 
говорите да може да уђе у транскрипт. 
 
 Адв.Варја Банић: Да, да. У реду је.  
 
 Председник већа:  Мало гласније само.  
 
 Адв.Варја Банић: Да ли Вам је познато. Да ли се трагови крви 
или узети узорци  распадају, и ако се распадају  у ком временском 
периоду ако су упаковани у ПВЦ кесе? 
 
 Сведок Мијатовић Дејан: Није ми познато, али пракса је да се 
осуши значи тај филтер папир суши. 
 
 Адв.Варја Банић: Да се осуши пре него што се стави у кесу? 
 
 Сведок Мијатовић Дејан: Па из кесе се суши. Осуши се на 
филтер па се врати у кесу.  
 
 Адв.Варја Банић: Добро. И да ли знате марку папира која је 
коришћена тада филтер папра? 
 
 Сведок Мијатовић Дејан: Не знам.  
 
 Адв.Варја Банић: Хвала.  
 
 Председник већа:  Даље је л`има питања? За реч се јавио 
бранилац првооптуженог Милорада Улемека адвокат Слободан 
Миливојевић. Изволите.  
 
 Адв.Слободан Миливојевић: Могу ли непосредно? 
 
 Председник већа:  Наравно.  
 
 Адв.Слободан Миливојевић: Рекли стемало пре на питање 
заменика тужиоца, да сте након доласка испред улаза број 5 уочили 
фрквенцију и људе, и тада сте предузели Ви мере обезбеђења? 
 
 Сведок Мијатовић Дејан: Да, ја и колега Стојановић. 
 
 Адв.Слободан Миливојевић: Хоћете нам детаљније описати шта 
сте уочили испред самих улазних врата улаза број 5. 
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 Сведок Мијатовић Дејан: Па да Вам кажем. Није  испред самих 
улазних врата али  у ширем оном региону доста возила је улазило. Ја не 
знам вероватно Владе Србије, онда људи који су ту обезбеђивали. 
Претпостављам да су ишли трчали около не знам. Вероватно мало 
метежно стање.  
 
 Адв.Слободан Миливојевић: Добро. Да ли сте после тог увиђаја 
било када касније ишли на увиђај на исто место? 
 
 Сведок Мијатовић Дејан: Не.  
 
 Адв.Слободан Миливојевић: Да ли Вам је познато да су 
долазили стручњаци из Висбадена у Београд и да су вршили увиђај? 
 
 Сведок Мијатовић Дејан: То сам чуо.  
 
 Адв.Слободан Миливојевић: Да ли су Вас позивали да изађете на 
увиђај заједно са њима? 
 
 Сведок Мијатовић Дејан: Не.  
 
 Адв.Слободан Миливојевић:Да ли су од Вас тражили било какве 
информације око онога што сте Ви урадили? 
 
 Сведок Мијатовић Дејан: Не.  
 
 Адв.Слободан Миливојевић: Да ли Вам је познато. Да ли је била 
сачињена и формирана још једна група која је вршила увиђај на друго 
место? 
 
 Сведок Мијатовић Дејан: Мислите тог дана?  
 
 Адв.Слободан Миливојевић: Да.  
 
 Сведок Мијатовић Дејан: Била је и друга група у згради у 
Адмирала Гепрата, ја мислим број 14.  
 
 Адв.Слободан Миливојевић: Да ли Вам је познато, када је та 
екипа, та група дошла у Адмирала Гепрата, пре Вас или после Вас? 
 
 Сведок Мијатовић Дејан: Па мислим да је у исто време свес то 
било, само што су се поделиле групе. ја и колега Стојановић смо радили 
пети улаз, а другас група је радила зграду Адмирала Гепрата.  
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 Адв.Слободан Миливојевић: Када сте  ушли у, иза ових врата 
спољних у улаз број 5, шта сте уочили тамо. Да ли су била још нека 
врата или? 
 
 Сведок Мијатовић Дејан: Осим улазних врата, била су још једна 
врата која су оно, на, на, како бих назвао лелптир врата. Да ли ме 
разумете?  
 
 Адв.Слободан Миливојевић: Добро.  
 
 Сведок Мијатовић Дејан: Овај било је, било је трагова 
фрагмената пројектила, било је  мајица чини ми се нека, штаке су биле 
на врху степеништа.  
 
 Адв.Слободан Миливојевић: Мајица где је била? 
 
 Сведок Мијатовић Дејан: На једном од степеника. Ја стварно сад 
не знам тачно, други трећи мислим.  
 
 Адв.Слободан Миливојевић: Да ли су било који од тих лептир 
врата била отворена или затворена  кад сте Ви уочили  први пут? 
 
 Сведок Мијатовић Дејан:  Не сећам се. Мислим да су отворена.  
 
 Адв.Слободан Милливојевић: Јесте рекли трагови пројектила. 
Хоћете нам мало лицирати ближе, где? 
 
 Сведок Мијатовић Дејан: По поду, испред самог степеништа. 
Значи унутра, и на, на. Мислим да је један био на ивици врата улазних.  
 
 Адв.Слободан Миливојевић: Којих, спољних или унутрашњих? 
 
 Сведок Мијатовић Дејан:  Ја не знам. Ја бих морао да се стварно 
подсетим овај ако могу.  
 
 Адв.Слободан Миливојевић: Не, не. Ви сте овде сведок, и само 
оно чега се сећате? Да ли се сећате? 
 
 Сведок Мијатовић Дејан:  Мислим да је поред спољних врата 
али на самом улазу горе поред ивице. 
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 Адв.Слободан Миливојевић: А да ли је на било ком дрвеном 
делу унутар иза тих спољних врата тамо  где је рагасто, где су та лептир 
врата, да ли је тамо било неких трагова? 
 
 Сведок Мијатовић Дејан: Мислим да је било оштећења, ситних 
овако оштећења на дрвету. 
 
 Адв.Слободан Миливојевић: Немам више питања. Хвала.  
 
 Адв.Ненад Вукасовић: Сведок је рекао да је, да је заменик 
односно претпостављам Неша Петровић обавестио да је дошло до 
пуцњаве. Да ли би сведок могао да нам каже само, да ли му је господин 
Неша Петровић  колега његов претпостављени рекао, какве пуцњаве у 
односу на кога и где, тог момента кад ага обавештава да је дошло до 
пуцњаве? Да ли је тада имао комплетну информацију каква је то 
пуцњава?  
 
 Сведок Мијатовић Дејан:  Нисам имао.Само смо имали овај 
информацију да је дошло до пуцњавеиспред зграде Владе  и до самог 
доласка нисмо знали о чему се ради.  
 
 Адв.Ненад Вукасовић: Да ли када сте добили ту информацију и 
када сте кренули, да ли је неко рекао или то је Ваше сами одлучујете шта 
се носи од оног материјала који Ви кад излазите на увиђај носите? 
 
 Сведок Мијатовић Дејан: Од опреме за увиђај.  
 
 Адв.Ненад Вукасовић: Од опреме за увиђај.  
 
 Сведок  Мијатовић Дејан: Па у принципу стандардну опрему, 
фото апарат. 
 
 Адв.Ненад Вукасовић: Шта она подразумева? 
 
 Сведок Мијатовић Дејан: Па то је несесер са овај комплетним 
тим овај средствима за вршење увиђаја и фото опрема.   
 
 Адв.Ненад Вукасовић: И фото опрема. Добро.  Рекли сте да је 
колега Стојановић који није са Вама у тиму он обележавао радио и тако 
даље, а Ви сте овај  фотографисали и скицирали. занима ме када сте 
завршили преглед свих тих трагова које сте обележили у Вашој скици 
исказали? Занима ме да ли сте у оквиру те Ваше опреме имали. Ја ћу га 
назвати  опште инструмент, који, какав за претрагу, потрагу и трагање за 
металним деловима, с обзиром да је била у питању пуцњава, и да  ево се 
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надовежем. Да ли  је уобичајено када се има пуцњава, да се такви 
инструменти евентуално… 
 
 Сведок Дејан Мијатовић: Мислите на метал  детектор? 
 
 Адв.Ненад Вукасовић: Рецимо. Како се то зове. Апарат који би 
могао да у овој просторији  пронађе металне трагове? 
 
 Сведок Дејан Мијатовић:  Не.  
        

Председник већа:  Можете ли то магнетом у опреми надокнадите 
тај метал детектор? 

 
Сведок Мијатовић Дејан: Може. 
 
Председник већа:  Добро. Да ли сте тада имали магнет код себе? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: У несесеру, да. 
 
Председник већа:  Молим? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: У опреми да. 
 
Председник већа:  Да ли га је користио колега Стојановић? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Верујте да стварно не знам. 
 
Председник већа:  Не знате. Добро. Изволите, наставите даље. 
 
Адв. Ненад Вукасовић:  Ја бих хтео да питам да ли се можда сећа 

сведок само у том смислу, у реду онај улаз и тако даље, него мало шири 
простор дакле када гледамо овако улаз, ако стојите код улаза, лево горе 
према оном зиду и рецимо десно према Немањиној улици, да ли сте на 
том простору отвореном евентуално употребљавали тај детектор или 
како то већ зовете инструмент, у смислу потраге за евентуално можда 
некаквим зрном, делом зрна, или већ шта би могло да се нађе? 

 
Сведок Мијатовић Дејан: Ја нисам. 
 
Адв. Ненад Вукасовић:  Да ли је колега Стојановић можда ишао, 

тражио или ви, да ли је уопште то рађено? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Ја знам да смо то све прегледали 

визуелно. Међутим, да ли је колега ја стварно верујте да не знам.  
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Адв. Ненад Вукасовић:  Тога се не сећате. Ви нисте? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Ја нисам. 
 
Адв. Ненад Вукасовић:  Добро. Рекли сте да сте радили тамо до 

касно, да сте отишли у зграду вашу нормално доле у СУП и да сте 
завршили тај извештај негде до касно, до 22,00 часова, па сте још и 
фотографије до неког доба... 

 
Сведок Мијатовић Дејан: Касније смо наставили да радимо 

фотодокументацију. 
 
Адв. Ненад Вукасовић:  Можете ли нешто да ми кажете пошто се 

овде колико видим на овом извештају први потписао Стојановић. Само 
да нам ако можете појасните редослед потписивања, Радивоје 
Стојановић, Милисав Ђорђевић па сте ви трећи, и сада код мене фали 
овде четврто име зато што је мало лоша фотокопија, али нема везе. Да ли 
ово има некаквог значаја у смислу хијерархије или како је дошло до тога 
да Радивоје Стојановић буде први, па Милисав Ђорђевић други, па ви 
трећи, ако сте већ били подељени по неким тимовима? Чујем да сте ви 
били са господином Стојановићем испред улаза број 5, а неки други тим 
је био тамо у Адмирала Гепрата? 

 
Сведок Мијатовић Дејан: Па, у принципу Радивоје Стојановић је 

водио увиђај испред зграде Владе. Ја сам му фактички помагао. Више је 
он обележавао те трагове. 

 
Адв. Ненад Вукасовић:  Питам само да ли овај редослед је то 

случајност или то има неку сврху? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Па да вам кажем у принципу обично 

онај ко води први се потпише, а после нема никакве везе. 
 
Адв. Ненад Вукасовић:  Хвала. И да ли вам је познато када сте 

завршили рецимо пред зору, већ кад је то било, касно у току ноћи, са 
фотографијама, да ли нам можете рећи да ли је то јутро, касно у ноћ или 
јутро, када год, није важно, да ли је то било комплетно ово што ми 
имамо, дакле овај извештај о криминалистичко техничком прегледу лица 
места од 12.-ог, где сте се ви потписали са овом фотодокументацијом? 
Да ли је то тада било комплетно то јутро или ту ноћ? 

 
Сведок Мијатовић Дејан: Закључно са 12.-им да, а мислим да је 

имало неких допуна или тако. 
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Адв. Ненад Вукасовић:  Не допуне. Ја питам ове... 
 
Сведок Мијатовић Дејан: За само, да. 
 
Адв. Ненад Вукасовић:  Да ли вам је познато с обзиром да сте 

потписник овога, ако јесте реците, ако не знате није важно, ко доставља 
и коме се доставља овај извештај? Да ли знате даљи пут када сте 
завршили и потписали, ви сте тиме чини ми се завршили свој део посла, 
да ли вам је познато даље, како иде сада са овим извештајем? 

 
Сведок Мијатовић Дејан: Не. Да вам кажем када смо завршили 

ми смо то предали шефу нашем крим. технике и он даље то прослеђује 
коме треба.  

 
Адв. Ненад Вукасовић:  Коме сте предали? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Радовану Китићу. 
 
Адв. Ненад Вукасовић:  Радовану Китићу? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Тадашњем шефу крим. технике. 
 
Адв. Ненад Вукасовић:  То сте предали. Да ли можете да не бих 

ја био сугестиван, само да определимо датумски када предајете? Ако сте 
12.-ог радили од негде тамо подне, поподне и тако даље, да ли можете да 
се сетите... 

 
Председник већа:  Извињавам се. Да ли се можда води нека 

евиденција књига евиденције када се предаје шефу? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Шефу лично не. Сада он вероватно 

има своју неку евиденцију. Ми све када завршимо значи предамо шефу и 
он то даље прослеђује коме треба. Као и трагове тако и документацију. 

 
Адв. Ненад Вукасовић:  Ја сам само хтео ако може евентуално 

само датумски да веже да не бих сугерисао. Од 12.-ог када су то 
завршили и радили да ли се можете сетити датума када предаје шефу 
Китићу и сада даље човек не мора ни да зна? 

 
Председник већа:  Јесте ли ви предавали или неко други? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Нисам ја. У принципу када све 

завршимо, значи ја мислим да је и та фотодокументација када је 
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завршена да је све комплетно предато. Верујте да мислим да је тако било 
јер то је комплетан предмет са фотодокументацијом.  

 
Адв. Ненад Вукасовић:  Уз вашу дозволу ако сада, ви одлучите, 

да ли могу да питам сведока да ли је та онда, пошто већ залазимо у 13.-
ти, да ли је то 13.-ог предата документација шефу? 

 
Председник већа:  Па видите да каже човек да не зна. 
 
Адв. Ненад Вукасовић:  Добро. Ако не зна, не зна. Ја само питам 

ако може да се сети.  
 
Председник већа:  Ово што не зна, не може да каже. 
 
Адв. Ненад Вукасовић:  Сигурно. Ништа. Хвала. Ја више немам 

питања. 
 
Председник већа:  Да ли неко још има питања? 
 
За реч се јавља бранилац Александра Симовића адвокат Желимир 

Чабрило. Изволите. 
 
Адв. Желимир Чабрило:  Само да се кратко надовежем. Да ли сте 

ви том приликом и фотографисали или сте само правили скицу? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Не. Колега Стојановић је 

фотографисао. 
 
Адв. Желимир Чабрило:  Да ли сте тамо на лицу места ви видели 

неке опиљке или трагове који би указивали евентуално да су то делови 
од танета, од пушчаног или неког другог зрна? 

 
Сведок Мијатовић Дејан: Мислите делове? 
 
Адв. Желимир Чабрило:  Тако је. 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Да. У улазу, значи у унутрашњости 

улаза. На поду.  
 
Адв. Желимир Чабрило:  Да ли тај магнет који имате или другу 

опрему коју имате, да ли магнет реагује на делове пушчаног зрна? Да ли 
знате ви то? 

 
Сведок Мијатовић Дејан: Не знам. 
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Адв. Желимир Чабрило:  Не знате или не реагује? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Не знам. 
 
Адв. Желимир Чабрило:  Добро. Можемо ли само да му 

предочимо скицу коју је направио имам пар нејасноћа ако можемо да 
разјаснимо? 

 
Председник већа:  Може, како да не. 
 
Адв. Желимир Чабрило:  Овако, ова скица одговара лицу места? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Да. 
 
Адв. Желимир Чабрило:  Да ли је паркинг био овако празан како 

сте ви направили или је било аутомобила на њему? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Било је аутомобила наспрам, значи 

овај горњи део и лево од потпорног зида према улици Адмирала 
Гепрата. Значи од ове кућице. Ја мислим да се чак и види на 
фотодокументацији. 

 
Адв. Желимир Чабрило:  Тако је. На фотодокументацији овамо 

до улаза нема, а преко пута има кола.  
 
Сведок Мијатовић Дејан: Да. 
 
Адв. Желимир Чабрило:  Да ли сте тражили да се та кола помере 

у циљу тражења трагова или? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Не сећам се. 
 
Адв. Желимир Чабрило:  Добро. Можете ли нам рећи овде са 

десне стране скице означили сте осе икс и ипсилон, е сада десно од тога 
имате нешто велико као облак и поред тога или не знам како да кажем 
добро је, станите ту, имате црно као неки зид на Г. Шта је то? 

 
Сведок Мијатовић Дејан: То је потпорни зид.  
 
Адв. Желимир Чабрило:  Е да ли је он нацртан у сразмери? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Ја мислим да јесте. Требало би да 

јесте. 
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Адв. Желимир Чабрило:  Да ли је овај шпиц од Г баш тачно ту 

или је мало више или мало ниже, имате ли то у односу ви сте направили 
овде икс и ипсилон, имате ли у односу на икс и ипсилон то теме тог 
потпорног зида да је баш ту или може бити мало напред или мало назад? 

 
Председник већа:  Хоћемо да погледамо и легенду, онај садржај 

па да се сведок подсети? 
 
Адв. Желимир Чабрило:  У легенди ја колико знам је само опис 

трагова.  
 
Председник већа:  Добро, да видимо за сваки случај. 
 
Адв. Желимир Чабрило:  А овај зид је јако битан. Због тога 

питам. 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Ја мислим да је тако као што је у скици 

нацртано.  
 
Адв. Желимир Чабрило:  Добро.  
 
Сведок Мијатовић Дејан: А ово је зелена површина. Питали сте 

ме за овај облак, то је зелена површина. То је чисто... 
 
Адв. Желимир Чабрило:  Можемо ли само да би смо појаснили 

да му предочимо фотографију број 2? 
 
Председник већа:  Може. Показује се сведоку фотографија број 2 

снимљене испред улаза. Изволите.  
 
Адв. Желимир Чабрило:  Ако можете зумирајте зид мало. У реду 

је. Видите ја сам лаик, али чини ми се да је зид од прилике напамет 
говорећи, 3 до 5 метара у лево од улаза. А нисам сигуран да је тако на 
вашој скици. Због тога то питам. 

 
Председник већа:  Покажите ону легенду да видимо шта пише 

тамо.  
 
Адв. Желимир Чабрило:  Ту је попис свих трагова. И то је 

неспорно. Трагови крви, мајица, штаке и тако даље где су нађени. И то је 
неспорно и претпостављам да сте тачно мерили. Међутим... 

 
Сведок Мијатовић Дејан: То је тачно. 
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Адв. Желимир Чабрило:  Молим? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: То је тачно.  
 
Адв. Желимир Чабрило:  Да. Али овај зид је споран. Можемо ли 

само још да прикажемо иза скице има још један крупнији део, где је он 
крупније представио трагове, чини ми се. Или је на скици само крупније. 

 
Председник већа:  Није то та скица. То је следећа скица, то је 

скица Гепратове и... 
 
Адв. Желимир Чабрило:  Не. Овде, овде. Само ако дозвољавате.  
 
Председник већа:  То су друге скице, ако не тражите план. Он 

нигде ниједну више није потписао.  
 
Адв. Желимир Чабрило:  Хвала вам. Немам више питања. 
 
Председник већа:  Да ли се још неко јавља за реч? 
 
Адвокат Александар Поповић. Изволите. 
 
 Адв. Александар Поповић:  Хвала. Кажите ми када сте дошли на 

лице места да ли сте евентуално разговарали са неким од људи које сте 
тамо затекли, шта се дешавало са лицем места да ли су људи пролазили, 
излазили, улазили, кола и тако даље, да би сте сазнали у каквом је стању 
место где треба да вршите увиђај? 

 
Сведок Мијатовић Дејан: Па, током вршења увиђаја сазнали смо 

о чему се ради, у принципу када смо почели са увиђајем сазнали смо да 
је Премијер рањен и његово стање... 

 
Адв. Александар Поповић:  Не. Плашим се да се нисмо 

разумели. Питам вас у смислу рекли сте да место није било обезбеђено 
на најбољи начин. Па вас питам да ли сте евентуално са неким 
разговарали, шта се дешавало на лицу места пре него што сте се ви 
појавили? 

 
Сведок Мијатовић Дејан: Па да вам кажем, можда уз пут, онако 

током вршења увиђаја питали смо. 
 
Адв. Александар Поповић:  И да ли сте нешто сазнали? 
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Сведок Мијатовић Дејан: Па, оно што смо и касније чули да је 
рањен Премијер. 

 
Адв. Александар Поповић:  Покушаћу да преформулишем. 

Поново нисам добио одговор на питање. 
 
Председник већа:  Није колега то питао него је питао у смислу 

док ви нисте дошли због онога што сте рекли да сте се ви потрудили да 
обезбедите лице места, да ли сте са неким разговарали шта се претходно 
дешавало, да ли је било улажења, пролажења, да ли је било обезбеђења, 
да ли су ту људи нешто улазили на тај улаз унутра, излазили споља, то 
га је интересовало. Ја мислим да сте одговорили на то питање. 

 
Сведок Мијатовић Дејан: Ја сам рекао да када смо ми дошли 

нико није улазио, нисмо дозвољавали.  
 
Председник већа:  А пре тога? 
 
Адв. Александар Поповић:  То пре тога вас само питам да ли сте 

случајно сазнали? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Не сећам се стварно.  
 
Председник већа:  Изволите. 
 
Адв. Александар Поповић:  Добро. Ништа. Кажите ми да ли сте 

улазили у зграду Владе заједно са колегом Стојановићем? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Да. Током вршења увиђаја улазио сам. 
 
Адв. Александар Поповић:  Е, реците ми да ли сте заједно са 

њим евентуално консултовали се да ли је нешто траг или не и да ли вас 
је он питао да ли ово треба обележити или не или је он то искључиво сам 
радио, а ви само радили скицу? 

 
Сведок Мијатовић Дејан: У принципу он је сам обележавао све. 
 
Адв. Александар Поповић:  Он је сам обележавао све трагове? 

Није вас значи консултовао? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Па, не знам. 
 
Адв. Александар Поповић:  Кажите ми да ли је било шта 

померано на лицу места односно да ли сте ви или је можда сте видели 
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колегу Стојановића да је померао било шта на лицу места од тренутка 
када сте се појавили тамо? 

 
Сведок Мијатовић Дејан: Не. 
 
Адв. Александар Поповић:  Ништа није померано? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Не. 
 
Адв. Александар Поповић:  И све је онако као што је на сликама 

односно у фотодокументацији? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: У затеченом стању. 
 
Председник већа:  Да ли се сећате да ли је затечен био неки траг 

пластике испред улаза у зграду Владе и да је померан са места где је 
затечен и однет горе на место где су се налазиле штаке? 

 
Сведок Мијатовић Дејан: Био је траг, парче пластике на 

степеништу мислим, на улазу у зграду. 
 
Председник већа:  И да ли се сећате да ли га је померио колега 

Стојановић и однео горе на подесту где су се налазиле штаке? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Мислим да га није померао. После 

завршеног увиђаја да, нормално, приликом паковања. До тада ја мислим 
да није.  

 
Председник већа:  А док је трајао увиђај није га померао него га 

је фиксирао ту где јесте је ли, обележио? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Да. 
 
Председник већа:  Добро. Изволите даље. 
 
Адв. Александар Поповић:  Да ли сте вршили визуелни преглед 

унутрашњости зграде, врата, ви лично? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Па, јесам заједно са колегом. 
 
Адв. Александар Поповић:  Заједно са колегом Стојановићем? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Чисто да бих му помогао. Мислим оно, 

четворо очију боље виде. 
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Адв. Александар Поповић:  Хвала Богу. И приликом тог 

прегледа да ли сте померали било шта или сте само оно што је било... 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Ништа померано није. 
 
Адв. Александар Поповић:  Ништа нисте померали? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Ја бар нисам. 
 
Адв. Александар Поповић:  Добро. Да ли сте видели колегу 

Стојановића да помера нешто? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Не.  
 
Председник већа:  А да ли је Стојановић померао она лептир 

врата напред, назад, одбијао од зида да изврши преглед? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Знате шта, када смо завршили са 

увиђајем, значи када смо фиксирали, сликали и све то, онда смо на крају 
врата у ствари колега Стојановић је погледао иза врата да нема још 
нешто. Али док је вршен увиђај та врата нису дирана. 

 
Председник већа:  А да ли сте вршили преглед тих лептир врата 

са унутрашње стране или спољне да ли имају она оштећења нека? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Јесмо. Али кажем након завршеног 

увиђаја. 
 
Председник већа:  И шта сте констатовали? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Ја мислим са унутрашње стране није 

било ничега, ја мислим. 
 
Председник већа:  Да ли су та врата била како се каже у жаргону 

поткајлована та лептир врата или су она онако како је и предвиђено да се 
слободно гурањем пролази? Да ли су она била отворена када сте ви 
вршили тај преглед, када сте дошли да ли сте их затекли отворена, да ли 
су била значи да ли је стављено нешто испод тих крила врата па била 
отворена, или не? 

 
Сведок Мијатовић Дејан: Улазна врата су била поткајлована то 

што ви кажете. То јест десно крило. Оно је било сигурно поткајловано. А 
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та лептир врата ја стварно рекао сам и малопре смо причали, не могу да 
се сетим мислим да су била отворена. 90% мислим да су била отворена. 

 
Председник већа:  Како мислите широм отворена, тако да није 

било потребе, није било оно гурањем да се пролази унутра него су била 
отворена? 

 
Сведок Мијатовић Дејан: Мислим да су била отворена. 
 
Председник већа:  То мислите? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Да. 
 
Председник већа:  Мислите да су била отворена? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Не могу да се сетим. 
 
Председник већа:  Хвала. Изволите даље. 
 
Адв. Александар Поповић:  Да ли се сећате у тренутку када сте 

стигли испред зграде Владе, да ли сте видели истражног судију? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Да. Видео сам. Колега је радио, 

Стојановић је са њим причао и онда смо ми наставили.  
 
Адв. Александар Поповић:  Значи у тренутку када сте ви стигли 

колега Стојановић је причао са истражним судијом? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Добро. Мислим не одмах. 
 
Адв. Александар Поповић:  Ја вас питам у тренутку када сте 

стигли, значи ни 5 минута после, ни пре, у тренутку када сте стигли да 
ли сте видели истражног судију? 

 
Сведок Мијатовић Дејан: Не сећам се тога. 
 
Адв. Александар Поповић:  Добро. То је у реду. Да ли су вас 

контактирали вештаци Дуњић и Куњадић од тог дана до данашњег дана 
било када? 

 
Сведок Мијатовић Дејан: Мене лично не. 
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Адв. Александар Поповић:  Кажите ми да ли случајно имате 
информацију да ли је неки увиђај вршен сем тог увиђаја који сте 
предали, у Бирчаниновој улици и да ли сте ви били присутни? 

 
Председник већа:  Одговарао је на то питање. Одговорио је. 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Ја нисам. 
 
Адв. Александар Поповић:  У Бирчаниновој? 
 
Председник већа:  А не у Бирчаниновој. Извињавам се. 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Чуо сам нешто неформално, али... 
 
Адв. Александар Поповић:  Да ли нам можете рећи шта сте 

чули? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Па да је прегледано ваљда нешто. 

Стварно не знам ни ко је радио, ни... 
 
Адв. Александар Поповић:  Да ли се сећате можда када сте то 

чули? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Ни када. Молим? 
 
Адв. Александар Поповић:  Да ли се сећате када сте то чули? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Па, не знам. 
 
Адв. Александар Поповић:  Да ли је то било непосредно после 

атентата, после месец, два, шест, годину дана? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Није после, тих дана, мислим можда 

сутрадан, прекосутра, стварно не знам. 
 
Адв. Александар Поповић:  Добро. Да ли вам је колега 

Стојановић рекао шта је причао са истражним судијом? Да ли вам је 
пренео у неком неформалном разговору? 

 
Сведок Мијатовић Дејан: Не сећам се тога. Мислим да је око, да 

ли можемо да одобрење вероватно... 
 
Адв. Александар Поповић:  Да ли можете да наставите? 
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Сведок Мијатовић Дејан: Да. 
 
Адв. Александар Поповић:  А ко вам је дао одобрење да 

почнете? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Ми нисмо почели. Ми смо само 

фиксирали пар трагова и чекали смо у ствари одобрење од судије, да, да 
он... 

 
Адв. Александар Поповић:  Чекајте, је ли вам дао одобрење да 

почнете или да наставите? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Да почнемо увиђај. То је фактички 

почетна радња била. 
 
Адв. Александар Поповић:  Хвала.  
 
Председник већа:  За реч се јавља бранилац Сретка Калинића 

адвокат Александар Ђорђевић. Изволите. 
 
Адв. Александар Ђорђевић:  Хвала судија. Питање за сведока да 

ли је на лицу места дошло до неког вербалног сукоба између било ког 
радника криминалистичке технике, а пре свега мислим на заменика 
начелника криминалистичке технике Неше Петровића и неког 
припадника полиције који је радио у обезбеђењу зграде Владе Србије, а 
тада мислим на шефа овог обезбеђења Копривицу, мислим да се тако 
зове, да ли је дошло до неког вербалног сукоба између њих на лицу 
места? 

 
Сведок Мијатовић Дејан: Ја то нисам видео. 
 
Адв. Александар Ђорђевић:  Шта то нисте? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Нисам видео. Нисам приметио. 
 
Адв. Александар Ђорђевић:  Да ли сте чули о томе нешто? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Не. 
 
Адв. Александар Ђорђевић:  Реците ми само још једно питање, 

да ли сте можда приметили да је један део лица места шири, или горе 
подест, степеница, неки други, трећи, да је пре него што сте ви дошли да 
је био чишћен, опран, или тако нешто? 
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Председник већа:  Мислите на унутрашње степенице у згради 
Владе? 

 
Адв. Александар Ђорђевић:  Мислим на унутрашњем или споља, 

или тако, да је неки део ширег лица места био пре него што сте ви 
дошли очишћен, опран? 

 
Сведок Мијатовић Дејан: Не.  Нисам приметио. 
 
Адв. Александар Ђорђевић:  Да ли сте чули? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Не.  
 
Адв. Александар Ђорђевић:  Ништа. Хвала вам.  
 
Председник већа:  Да ли се још неко јавља са бранилачке стране? 

Бранилац Саше Пејаковића адвокат Крсто Бобот. 
 
Адв. Крсто Бобот:  Хвала. Осим вас и колеге Стојановића, да ли 

је још неко био у том тиму који је радио крим. технички преглед лица 
места код врата 5? 

 
Сведок Мијатовић Дејан: Не. Само нас двојица смо. Био је 

колега Милисав Ђорђевић, али је он повучен. Ја не знам стварно од кога, 
али одмах је отишао на друго лице места. Само смо Радивоје Стојановић 
и ја радили.  

 
Председник већа:  А господин Јанковић? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Да. Извињавам се. Био је али у 

својству, он је само камером снимао спољашњи део. Значи ништа није... 
 
Адв. Крсто Бобот:  Ко је вас лично обавестио да треба да изађете 

на увиђај? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Заменик начелника Неша Петровић. 
 
Адв. Крсто Бобот:  Да ли сте ви имали некакву комуникацију са 

истражним судијом? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Ја нисам.  
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Адв. Крсто Бобот:  С обзиром да претпостављам да сте доста 
увиђаја обављали, у тој полицијској екипи, ко је задужен да комуницира 
са истражним судијом, ако је уопште неко задужен? 

 
Сведок Мијатовић Дејан: Углавном радници Осмог одељења.  
 
Адв. Крсто Бобот:  Осмог одељења. Ја се извињавам шта то значи 

Осмо одељење? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: То су колеге које воде увиђај. 

Фактички они су инспектори за увиђај.  
 
Адв. Крсто Бобот:  Па ко је водио овај увиђај? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Па ја мислим Бранко Мрвић из Осмог 

одељења.  
 
Адв. Крсто Бобот:  Да ли значи ви имате сазнања, ви нисте имали 

никакав контакт са истражним судијом? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Ја нисам. 
 
Адв. Крсто Бобот:  Да ли имате сазнања да ли је неко из екипе 

која је радила увиђај имао комуникацију осим колеге Стојановића што 
сте рекли да је попричао, да ли је имао неко комуникацију са истражним 
судијом? Да ли сте чули да је неко причао, да је обавестио истражног 
судију да изађе на лице места, да га није обавестио? 

 
Сведок Мијатовић Дејан: Не. 
 
Адв. Крсто Бобот:  Ништа од тога не знате? 
 
Председник већа:  Извињавам се, да ли сте видели ту Бранка 

Мрвића у време када је био истражни судија на лицу места? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Он је био на лицу места али стварно се 

не сећам са ким је комуницирао. Ми смо радили свој посао тако да 
нисмо обраћали пажњу на његов посао. 

 
Адв. Крсто Бобот:  Да ли је колега Мрвић био ваш колега био на 

лицу места када сте ви обављали увиђај? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Он је дошао на лице места са колегом 

Радивојем Стојановићем. Они су заједно, ја мислим да су били на 

OK 01
71



 30

Ургентном центру и онда су дошли заједно. А ја сам са замеником 
начелника Нешом Петровићем... 

 
Председник већа:  То није спорно. Колега ви јуче нисте били. Био 

је Горан Петронијевић.  
 
Адв. Крсто Бобот: Добро. Извињавам се. Ми се консултујемо 

можда око тог детаља нисмо.  
 
Председник већа:  Претпостављам, наравно.  
 
Адв. Крсто Бобот:  Још једно питање. Да ли је вас неко 

контактирао од стране криминалистичког института из Висбадена? 
 
Сведок Мијатовић Дејан:  Не. 
 
Адв. Крсто Бобот:  Да ли сте чули у разговору да ли је неко 

контактиран од стране њих, да ли су они контактирали неког од колега 
ваших који су учествовали у увиђају? 

 
Сведок Мијатовић Дејан:  Нисам чуо. 
 
Адв. Крсто Бобот:  Хвала. 
 
Председник већа:  Да ли се још неко јавља за реч са бранилачке 

стране? 
 
Адвокат Слободан Миливојевић. Изволите. 
 
Адв. Слободан Миливојевић:  Извињавам се председниче, али 

наравно след ствари ме надовезује, па тражи питање. Односно одговор. 
Рекосте да је ваш колега Мрвић дошао са Стојановићем на увиђај. 
Колико је био присутан на самом увиђају? 

 
Сведок Мијатовић Дејан:  Ја стварно не знам јер кажем радили 

смо увиђај. Нисам обраћао пажњу. Он има свој део посла тако да... 
 
Адв. Слободан Миливојевић:  Да ли сте га виђали ту у близини? 
 
Сведок Мијатовић Дејан:  Па, виђао сам, оно, видео сам га на 

почетку. После нисам обраћао пажњу где се креће, шта ради. 
 
Адв. Слободан Миливојевић:  Хвала лепо.  
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Председник већа:  Приликом јучерашњег саслушања ваш колега 
Стојановић је рекао да сте му помагали и придржавали примера ради 
кесице које је он убацивао када је стерилним рукавицама и пинцетом 
узимао неке трагове са лица места? 

 
Сведок Мијатовић Дејан:  Да. Лепио сам и бројеве на кесицама 

који су фиксирани. Свака кесица има свој број. Значи то сам му помагао 
и придржавао.  

 
Председник већа:  Добро. Добро. Да ли има било који траг на 

лицу места који сте ви сами открили или указали на њега Радивоју 
Стојановићу? Да сте ви нешто открили сами гледајући ту, мерећи, па му 
на то указали посебно? Да ли се сећате? 

 
Сведок Мијатовић Дејан:   Па, не сећам се стварно. То су већ 

детаљи који... 
 
Председник већа:  Добро. За реч се јавља бранилац опт. Звездана 

Јовановића. Изволите. 
 
Адв. Ненад Вукасовић:  Само једно питање. Да ли може да нам 

каже да ли се сећа евентуално када је истражни судија дошао и обављен 
разговор колеге Стојановића и истражног судије, да ли је истражни 
судија заједно са њима двојицом или са једним од њих ишао од трага до 
трага укључујући и сам улаз и унутрашњост улаза, испред улаза и 
унутра? Код оног броја 1 па сада колико су трагова нашли? 

 
Сведок Мијатовић Дејан: Па, био је истражни судија онде 

испред колико се ја сећам. Сада не знам да ли је улазио, али ту је на 
самом лицу места је био. 

 
Адв. Ненад Вукасовић:  Колико је био дуго? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Стварно не знам. 
 
Адв. Ненад Вукасовић:  Да ли је од тог броја 1 када сте рецимо 

број 1 траг па тамо до броја 16 колико иде, није сада важно, да ли се 
сећате да ли је улазио са вама, да ли сте му показивали ово је овде, па 
ово се фиксира, или сте ви то радили заједно са колегом? Да ли се сећате 
уопште да ли је истражни судија заједно са вама поред сваког трага био 
који сте открили? 

 
Сведок Мијатовић Дејан: Ја се стварно не сећам. Знам да је 

колега Стојановић са истражним судијом комуницирао, тако да... 
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Адв. Ненад Вукасовић:  Па, ако сте били поред њега и помагали 

му и фотографисали, да ли сте приликом фотографисања видели да је 
истражни судија унутра поред трага, да или не? 

 
Сведок Мијатовић Дејан: Нисам. 
 
Адв. Ненад Вукасовић:  Хвала. Немам више питања. 
 
Председник већа:  Да ли се неко од оптужених јавља за реч? 
 
Оптужени Милорад Улемек. Изволите. 
 
Окр. Милорад Улемек: Добар дан. Ја ћу да се вратим на оно 

парче пластике које је нађено тамо пред зградом, а које припада 
штакама. Мене занима да ли сте ви лично уочили то парче пластике? 

 
Сведок Мијатовић Дејан: Јесам. 
 
Окр. Милорад Улемек: Да ли се сада са ове дистанце сећате где 

се оно налазило? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: То парче пластике је било на једном од 

степеника на улазу, значи на улазу зграде. 
 
Окр. Милорад Улемек: Да ли можете да ми кажете да ли сте се 

ви или колега ваш запитали шта је то? Фиксирате трагове па кажете 
видим и онда питате шта би ово могло да буде, да ли сте разговарали? 

 
Сведок Мијатовић Дејан: Касније смо схватили да је то парче од 

штаке. Током вршења увиђаја смо увидели. 
 
Окр. Милорад Улемек: Добро. Да ли вам је... 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Највероватније припада. 
 
Окр. Милорад Улемек: Да ли сте маркирали тај траг? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Да. 
 
Окр. Милорад Улемек: Да ли сте га обележили бројем? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Не. Колико се сећам не. 
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Окр.Милорад Улемек: Да ли можете да нам кажете због чега? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Не знам. 
 
Окр. Милорад Улемек: Добро. Немам више питања. То је све. 
 
Председник већа:  Констатујем да се нико од оптужених не јавља 

за реч.  
 
Констатујем да се нико од учесника у овом кривичном поступку 

више не јавља да постави питања сведоку.  
 
Отпушта се сведок Мијатовић Дејан.  
 
Да ли ви тражите надокнаду за данашњи приступ пред судским 

већем? 
 
Сведок Мијатовић Дејан: Не. 
 
Председник већа:  Хвала. Можете да идете.  
 
Да ли неко има нешто да примети у односу на исказ данас 

саслушаног сведока? 
 
Констатујем да заменик Специјалног тужиоца и пуномоћници 

оштећених немају ништа да примете. 
 
За реч се јавља бранилац опт. Милорада Улемека адвокат 

Слободан Миливојевић. Изволите. 
 
Адв. Слободан Миливојевић:  Хвала председниче. Наравно моја 

је обавеза имајући у виду и комплексност овог предмета да реагујем на 
све оно што се дешава током поступка. Па утолико и треба сматрати 
моје јављање као професионално. У односу на изјаву данас саслушаног 
сведока желим да ставим примедбу да је она потпуно усаглашавана са 
записником о извршеном криминалистичко техничком прегледу лица 
места и да је овај сведок тамо где је требало да се крене ван тог 
записника своје одговоре дефинисао да се не сећа, да не зна и тако даље. 
За разлику искрено да кажем у односу на јуче саслушаног сведока који 
је дао изјаву о неким детаљима доста јасно и прецизно. Можда они и 
одударају у односу на сам записник о криминалистичко техничком 
прегледу али изгледа да је част у питању. Имајући у виду дешавања пре 
него што су дошли оперативни инспектори који су извршили увиђај, 
флуктуацију и велику фреквенцију људи, померања трагова који су 
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уочљиви као што су на пример штапови, штаке горе на већ врху 
степеништа и тако даље, трагови који су затечени и описани у записнику 
о криминалистичко техничком прегледу не могу бити валидни јер нису 
били фиксирани од момента када је дошло до последице па до времена 
када су дошли органи унутрашњих послова оперативни инспектори да 
изврше лоцирање и фиксирање трагова. Са једне стране дакле то указује 
да ови трагови не могу бити валидни и не могу послужити као доказ. Са 
друге стране сам записник је сачињен противно одредбама Законика о 
кривичном поступку који једино овлашћење коме може да да да нареди 
да се изврши увиђај, да се лоцирају и фиксирају трагови то је истражни 
судија. Такве наредбе нема, па предлажем да се овај записник издвоји из 
списа.  
 
  Председник већа: За реч се јавља бранилац другооптуженог 
Звездана Јовановића адв. Ненад Вукасовић. Изволите. 
 
 Адв. Ненад Вукасовић:  Ја бих се само сагласио са 
констатацијама и са овим све што је дао колега Миливојевић тако да не 
проширујем уз један додатак да имамо да видимо овде да, а нигде није 
записано чак ни у оном извештају истражног судије а то је питање 
проналаска и употребе средстава којим би се пронашли метални делови, 
а зна се због чега се долазило на лице места. Тако да у комплету остајем 
код овога, да не ширим даље, придружујем се речи колеге Миливојевића 
и сматрам да овај записник треба издвојити.  Хвала.  
 
 Председник већа: Добро. За реч се јавља се бранилац опт. 
Александра Симовића, адв. Желимир Чабрило. Изволите. 
 
 Адв. Желимир Чабрило: У свему код предлога колеге 
Миливојевића. Илустровао бих то само једном једином околношћу. 
Наиме, истражни судија у свом записнику наводи цитат«у 14.30 
напустили смо то лице места у Немањиној и отишли у Ургентни центар 
ради даљег вршења увиђаја». Дакле, истражни судија је према 
сопственим наводима од 14.30 буквално одсутан са лица места а сведок 
и данас саслушани и онај од јуче кажу «Ми смо увиђај завршили касно 
после подне.» Дакле, они су дуги период времена радили апсолутно 
сами шта су хтели и како су хтели. Одатле долази до таквих грешака. Ја 
сам указао данас само на једну грешку где није исказано и измерено 
колика је величина тог каменог зида у односу на улаз бр.5 што је веома 
битно са аспекта погледа на зграду у улици Адмирала Гепрата и тако 
даље. Да се не ширим даље, дакле, код тих примедаба и код свега онога 
што смо јуче изнели.  
 
 Председник већа: Бранилац адв. Александар Поповић. Изволите. 
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 Адв. Александар Поповић: Само једна реченица. Ево немуштог 
покушаја да се уведе наредба истражног судије после три ипо године , 
први сведок који се појавио рече: «Истражни судија нам је рекао да 
почнемо да радимо». Чак и његов колега јуче који је био са њим заједно, 
који је причао са тим истражним судијом није то објаснио на тај начин, 
овај сведок дефинитивно не говори истину и све што је рекао је у 
супротности са до сада изведеним доказима. То је све. 
 
 Председник већа: Добро, да ли се још неко јавља за реч? Да ли се 
од оптужених, опт. Улемек , изволите. 
 
 Оптужени Милорад Улемек: Ја ћу само да се надовежем на ово 
што су браниоци говорили и ставио бих примедбу на онај део извештаја 
који укључује и прављење те скице где како смо сада по казивању 
сведока, иако су тај пластични део штаке обележили као траг односно 
нису га бројчано обележили већ су га само фиксирали иако су знали да 
то припада штаци чак смо јуче чули да је прављено неко упоређивање  
да ли одговара или не одговара , сведока са јучерашњег претреса, тог 
трага колико ја видим нигде нема ни у једном извештају, чак ни у скици 
није уписан као траг јер су тамо наведени сви они трагови од један па до 
тамо 16, 17 броја, а тог дела пластике нигде нема и то само указује како 
је цео тај увиђај и цео овај записник да кажем траљаво и аљкаво вођен, 
само толико. 
 
 Председник већа: Имате ли још нешто? 
 
 Опт. Милорад Улемек: Немам ништа. 
 
 Председник већа: Хвала, вратите се. Значи данас смо завршили 
саслушање овог сведока, да би веће могло током следеће недеље да 
одлучи о свим предлозима који су дати на прошлом наставку главног 
претреса замолила бих заменика Специјалног тужиоца да се изјасни у 
погледу предлога пуномоћника оштећеног . 
 
 Заменик специјалног тужиоца: У погледу тог предлога 
изјављујем да се не противим. У погледу осталих предлога, које су 
колеге изнеле, противим се свима као делом сувишним а делом 
небитним. У односу на предлоге за издвајање сматрам да су докази о 
којима је ових дана било речи прикупљени у складу са Закоником о 
кривичном поступку.  
 
 Председник већа: Само колега ја бих хтела још нешто да Вас 
питам. Да ли је Специјално тужилаштво имало до сада у виду 
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транскрипте које предлаже пуномоћник оштећеног да се прочитају на 
овом претресу? 
 
 Заменик специјалног тужиоца: Не. 
 
 Председник већа: Не? 
 
 Заменик специјалног тужиоца: Не. 
 
 Председник већа: Добро. Хајде само да уђе у транскрипт јасно. 
На који сте предлог мислили када сте рекли да се не противите да се тај 
доказ изведе, на предлог пуномоћника оштећеног? 
 
 Заменик специјалног тужиоца: Да управо на тај за који сте ме 
питали а реч је о транскрипту Багзијевих разговора који су 
прислушкивани. 
 
 Председник већа: Добро. Још нешто ме интересује. Бивши 
заменик Специјалног тужиоца покојни Милан Радовановић је 12. 
новембра 2004. године суду предложио читање неких писмених доказа у 
вези проналаска дроге у сефовима Комерцијалне банке, о њиховим 
записницима о уништењу и још је било доста писмених ту предлога , да 
ли остајете при тим предлозима? 
 
 Заменик специјалног тужиоца: Да.  
 
 Председник већа: Добро. Веће сматра да би требало да дате мало 
шире образложење или опширније у односу на овај предлог за читање 
транскрипта прислушкиваних разговора између тадашњег браниоца у то 
време опт. Дејана Миленковића а сада сведока сарадника и шта би се 
конкретно у овом поступку или које би се одлучне чињенице могле 
утврдити читањем тих транскрипата? 
 
 Заменик специјалног тужиоца: Ја сам рекао да се не противим 
доказном предлогу како је изнео пуномоћник. Ништа више. 
 
 Председник већа: Значи пошто их нисте видели како сте рекли, 
онда не знате ни шта је садржина тих разговора. Одговорите ми сада. 
 
 Заменик специјалног тужиоца: Нисам Вас разумео. 
 
 Председник већа: Нисте их чули па не можете се изјаснити о 
садржини тих разговора . Добро, хвала. Пуномоћник оштећеног Милана 
Веруовића. 

OK 01
71



 37

 
 Адв. Варја Банић:  У току поступка је раније стављен предлог за 
саслушање Саше Симића возача тадашњег министра просвете и спорта 
Гаше Кнежевића, тако да остајемо при предлогу да се он саслуша а сада 
и даље ради као возач садашњег министра. 
 
 Председник већа: А на које околности колегинице? 
 
 Адв. Варја Банић:  Он се налазио у возилу које је било паркирано 
испред зграде Владе и очевидац је догађаја.  
 
 Председник већа: Испред улаза број 5? 
 
 Адв. Варја Банић:  Да.  
 
 Председник већа: Добро. Бранилац оптуженог Улемека након 
изјашњења заменика Специјалног тужиоца тражи реч. Изволите. 
 
 Адв. Слободан Миливојевић: Ја бих поводом изјаве данас 
саслушаног сведока и јуче саслушаног сведока предложио да се и 
мислим да је крајње неопходно, да би добили потпуно чисту ситуацију о 
начину на који је вршен увиђај и на који су фиксирани трагови и 
организацију уопште и методологија рада, јер веома су значајне неке 
ствари које ће наравно бити предмет питања бранилаца да се саслушају, 
позову и саслушају у својству сведока шеф односно заменик начелника 
Крим. технике Петровић Ненад, затим Драган Јанковић који је вршио 
видео снимање и Мрвић Бранислав који је иначе требало да руководи и 
главни је требао тамо да буде, као шеф читаве увиђајне екипе да би нам 
појаснио неке ствари везано за организацију самих трагова који су 
затечени и организацију читавог увиђаја и стања какво је затечено, а 
такође поновићу предлог од јуче. Сматрам да би имајући у виду да 
валидност ових доказа као што сам малопре напоменуо може постати 
тек оног тренутка када истражни судија да наредбу, он је може и усмено 
дати, накнадно ће је протоколисати да се позове и саслуша истражни 
судија Александар Чолић . 
 
 Председник већа: Добро бићете обавештени о том предлогу за 
истражног судију, то је већ раније дат предлог. Да ли имате специјални 
тужиоче, неко посебно изјашњење у односу на данас изнете предлоге 
одбране за саслушање ? 
 
 Заменик специјалног тужиоца: Нисам противан.  
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 Председник већа: Добро. Бранилац оптуженог Звездана 
Јовановића .  
 
 Адв. Ненад Вукасовић: Ја бих само да допуним колегу 
Миливојевића, немам шта да понављам све ово. Мислим да је неопходан 
господин Мрвић управо због неких разлика које смо чули овде током 
сведочења, а и питање самога извештаја судије Александра Чолића па 
ћемо из тога моћи и видети уопште потребу или непотребу позивати 
истражног судију да видимо како и на који начин је обавештен истражни 
судија у смислу доласка на лице места. Мислим да је Мрвић као шеф, 
односно Ненад Петровић као начелник, да видимо како је дошло до те 
комуникације са истражним судијом конкретно са колегом Чолићем. Па 
би из тога видели да ли је уопште неопходно позивати истражног судију 
или не. Хвала. 
 
 Председник већа:  Да ли се још неко јавља за реч у односу на ово, 
да ли има неких нових предлога о којима би веће могло да размисли 
следеће недеље? Јавља се опт. Улемек. Изволите. Само за час, да питамо 
заменика специјалног тужиоца у односу на предлог пуномоћника 
оштећеног Веруовића за саслушање возача бившег министра просвете. 
 
 Заменик специјалног тужиоца:Немам ништа против.  
 
 Председник већа: Хвала. 
 
 Опт. Милорад Улемек: Судија, кад је већ кренуло са овим 
предлозима да се надовежем. Ја бих предложио, ја сад  не знам како се 
зове човек. али чини ми се да је јуче овај сведок рекао његово име, ради 
се о човеку који је водио увиђај у Бирчаниновој. Ја нисам чуо тамо... 
 
 Председник већа: Увиђај водио? Не, он је само споменуо да је 
чуо од неког заменика шефа или тако нешто. 
 
 Опт. Милорад Улемек: Е па тог да позовемо. Због чега? Ми овде 
сада имамо једну ситуацију која је мени мало нејасна. Наиме, имамо у 
многим изјавама где се помиње та чувена Бирчанинова, та нека баба која 
је опет добила име и презиме, с друге стране имали смо јуче сведока 
који нам је овде рекао оно што нам је рекао,  да ја не понављам, а опет са 
треће стране имамо ту неку причу да је рађено нешто у тој 
Бирчаниновој, чисто да видимо о чему се ту ради, јер то је невероватно 
да се у изјавама оптужених помиње, да ја сада не цитирам, да се у 
Бирчаниновој пила кафа, носила антена тањир, а онда одједном то, значи 
чисто да утврдимо о чему се ту ради. Толико. 
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 Председник већа: Имате ли неки други још предлог? 
 
 Опт. Милорад Улемек: Не, за сада толико. 
 
 Председник већа: Да ли се још неко од оптужених јавља за реч?  
 

Констатујем да се више нико не јавља за реч.  
 
Са овим би био данас исцрпљен дневни ред данашњег наставка 

главног претреса. 
 
 Председник већа доноси 
 
 

Р Е Ш Е Њ Е 
 

 
 ПРЕКИДА СЕ данашњи главни претрес.  
 
 Следећи наставак је 15. јануара 2007. године са почетком у 09,30 
часова.  
 

Довршено. 
 
Записничар                                            Председник већа-судија 
 
  

 
 
 

OK 01
71


